

Comparative and International Education Society of Canada (CIESC)

Call for nominations for Members-at-Large

Deadline Date: April 10th, 2026

Dear CIESC-SCÉCI Members,

The Comparative and International Education Society of Canada (CIESC) Executive Committee currently has two openings for Member-at-Large (MAL, two-year term) positions. According to CIESC constitution, the role of the Executive is to “*manage the business of the society between Annual General Meetings*.” The Executive consists of President, Vice-President who chairs the awards committee, Immediate Past-President, Secretary-Treasurer, and 1-3 Members-at-Large, one of whom is Programme Chair for CIESC annual conference. Other Members-at-Large (MAL) are often assigned by the President to assist with CIESC conference program development, engaging graduate student members, communications, awards, and special projects.

CIESC is calling for nominations for the following Executive Committee positions:

- Member-at-Large / Program Chair (2-year term)
- Member-at-Large (2-year term)

The term of new MALs commences after the CIESC Annual General Meeting (AGM) at the Canadian Society for the Study of Education (CSSE) annual Conference in June 2026.

Executive Committee members are expected to support and promote the society, as well as participate in Executive Committee meetings. One meeting is held at the Canadian Society for the Study of Education (CSSE) annual conference. Other Executive Committee meetings are virtual in November and March. Optional additional ad hoc meetings may occur.

CIESC has a long and rich history as an organization, dating back to 1967. This is a wonderful way of promoting and shaping comparative and international education in Canada. We encourage members to consider putting their names forward to serve this leadership role. You must be a member of the CIESC in order to make or accept a nomination for a position on the Executive Committee. See the CSSE website to join or renew (csse-scee.ca).

If you are interested in joining the Executive Committee as a Member-at-Large, please send your intent along with one paragraph bio outlining why you are interested in and qualified for the position, including your previous contributions to the CIESC (conference papers, award adjudication committee, etc.). If you are interested in nominating someone else, please ask whether the individual is willing to be nominated first. If another individual has confirmed their willingness to be nominated, please send their name, confirmation of their willingness to run and one-paragraph outlining their profile and suitability to fill the position.

If there is more than one nominee for the position, an electronic ballot will be sent to all CIESC members to vote in April. The nomination committee will accept nominations up until April 10, 2026. **Please send your nominations and self-nominations to the CIESC Nominations Committee Chair via the following google form: [Form Link](#)**

Thank you,

CIESC Nominations Committee

Dr. Melody Viczko (Western University, Chair)

French version follows

Société Canadienne d'Éducation Comparée et Internationale (SCECI)

Appel de Candidatures pour les Postes de Membres Généraux

Date limite: Avril 10, 2026

Chers membres de la SCÉCI,

Le comité exécutif de la Société canadienne d'éducation comparée et internationale (SCECI) compte actuellement deux postes vacants de membre sans portefeuille (mandat de deux ans). Conformément aux statuts de la SCEI, le rôle du comité exécutif est de « gérer les affaires de la société entre les assemblées générales annuelles ». Le comité exécutif est composé du président, du vice-président (qui préside le comité des prix), du président sortant, du secrétaire-trésorier et d'un à trois membres sans portefeuille, dont l'un est responsable du programme du congrès annuel de la SCEI. D'autres membres sans portefeuille sont souvent désignés par le président pour contribuer à l'élaboration du programme du congrès, à la mobilisation des étudiants des cycles supérieurs, aux communications, aux prix et aux projets spéciaux.

La SCECI sollicite des candidatures pour les postes suivants au sein de son comité exécutif :

- Membre général / Responsable des programmes (mandat de deux ans)
- Membre général (mandat de deux ans)

Le mandat des nouveaux membres généraux débutera après l'assemblée générale annuelle de la SCECI, qui se tiendra lors du congrès annuel de la Société canadienne pour l'étude de l'éducation (SCEE) en juin 2026.

Les membres du comité exécutif sont appelés à soutenir et à promouvoir la société, ainsi qu'à participer aux réunions du comité. Une réunion a lieu lors du congrès annuel de la SCEE. Les autres réunions se tiennent virtuellement en novembre et en mars. Des réunions ad hoc facultatives peuvent également avoir lieu.

La SCECI, organisation forte d'une longue et riche histoire remontant à 1967, est un excellent moyen de promouvoir et de façonner l'éducation comparée et internationale au Canada. Nous encourageons nos membres à poser leur candidature pour ce rôle de leadership. Pour soumettre une candidature ou accepter une nomination au comité exécutif, vous devez être membre de la SCECI. Consultez le site Web de la SCEE pour adhérer ou renouveler votre adhésion (csse-scée.ca). Si vous souhaitez rejoindre l'équipe de direction en tant que membre indépendant, veuillez nous faire part de votre intention, accompagnée d'une courte biographie expliquant votre intérêt pour ce poste et vos qualifications, ainsi que vos contributions antérieures au SCECI (communications, participation au comité d'attribution des prix, etc.). Si vous souhaitez proposer la candidature d'une autre personne, veuillez d'abord vérifier si elle accepte d'être proposée. Si une personne a confirmé son accord, veuillez nous communiquer son nom, la confirmation de sa candidature et une courte biographie (un paragraphe) présentant son profil et son adéquation au poste.

S'il y a plusieurs candidats, un vote électronique sera envoyé à tous les membres du SCECI en avril. Le comité de nomination acceptera les candidatures jusqu'au 10 avril 2026. **Veuillez envoyer vos candidatures et auto-candidatures à la présidente du comité de nomination du CIESC via le formulaire Google suivant : [Lien vers le formulaire](#).**

Merci,

Comité de nomination du CIESC

Dr Melody Viczko (Université Western, Présidente)